
 
Betreft:  Schriftelijke vragen aan het college van B en W van Albrandswaard 

Van:   Fractie GroenLinks/Partij van de Arbeid 

Onderwerp: Ontvlechting van de BAR organisatie 

 

Albrandswaard, 9 december 2022 

 

TOELICHTING 

Naar aanleiding van de ontvlechting van de BAR organisatie heeft GroenLinks/Partij van de Arbeid hierover 

de volgende vragen aan het college. 

 

VRAGEN 

1. Welke consequenties heeft deze ontvlechting voor de lopende contracten met zorgpartijen in het 

sociaal domein? Kunnen de BAR-gemeenten de zorg voor hun inwoners wel blijven garanderen? 

 

2. Is er inmiddels al een impactanalyse gemaakt voor de ontvlechting? Zo nee, wanneer kunnen wij dit 

verwachten?  

 

3. Hoe denkt het college een aantrekkelijke werkgever te kunnen zijn voor de gemeente, mede gezien de 

krappe arbeidsmarkt? 

 

4. Is het inmiddels al duidelijk hoe het proces van deze ontvlechting eruit komt te zien?  

 

5. Welke financiële gevolgen zal deze ontvlechting naar verwachting hebben voor de gemeente?  

 

Namens de fractie GroenLinks/Partij van de Arbeid,  

 

 

H.M. Heukels 

Raadslid 


